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Langs de lijn,
Een streepje weghalen. Het is niet alleen iets waar vrouwen, indien gewenst, soms mee bezig zijn om aan een 
bepaald schoonheidsideaal te voldoen. Ook publieke omroep BNNVARA (voorheen BNN-VARA) heeft het nieuwe 
seizoen afgetrapt met een streepje minder als teken (of eigenlijk gebrek aan een teken) van een meer innige samen-
werking. Wij korfballers kennen het streepje eigenlijk vooral als dat wat tussen ons en de tegenstander staat. Blijkbaar 
zorgt het streepje voor een bepaalde mate van afstand, bijvoorbeeld als delen van woorden onnodig worden ge-splitst. 
Dit wordt overigens bevestigd door de F1, E1, D1, B2 en B1, die met hun kampioenschap duidelijk een streepje voor 
hadden op de rest. Het Eerste speelt dit veldseizoen voor het eerst sinds hele lange tijd weer in de vierde klasse en 
is duidelijk op zoek naar het ene (dit keer verticale) streepje dat hen weer naar de vierde klasse brengt (als het plek 
1 behaald). Dat kampioenschap moeten ze na de zaal dan nog wel even over de streep trekken. Met dit magazine komt 
u de Kerstdagen hopelijk weer goed door met de kampcommissie aan het woord, een interview met vader en zoon en 
een nieuwe roddelpagina. En oh ja, de inrichting van de kantine is ook veranderd. Het duurde even, maar ook onder 
het proces richting een echte sportkantine kan nu steeds meer een streep gezet worden. 

Is dit het enige dat veranderd is? Nee. Ook regels omtrent de strafworp hebben een wijziging ondergaan. Als de bal los 
is moet deze direct richting de korf gaan. Afspelen, laten stuiteren, opgooien of de bal voor je leggen op de grond is 
verboden. De belangrijkste regel blijft natuurlijk wel van toepassing: achter het streepje blijven staan. 
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Colofon

Nieuwe Leden
Ook deze keer zijn er weer een aantal nieuwe 
leden bijgekomen.

• Mats Stuivenberg (Kangoeroes)
• Madelief Visser (Kangoeroes)
• Juliette Visser (Kangoeroes)
• Anne-Roos Schotanus (F1)
• Elise Brouwer (F1)
• Anouk Brouwer (E2)
• Levi Linders (Kangoeroes)
• Puck Kaasjager (E1)
• Ruth van de Hoef (S2)
• Mirte Kos (E3)
• Siem van Tongeren (E2)
• Shristi Harkisoen (G)

JAV 2017 loopt over van bĳ zondere momenten
Op woensdag 1 november vond de Jaarlijkse 
Algemene Vergadering (JAV) plaats. Dit was voor 
leden en ouders van (jeugd)leden het geschikte 
moment om de bezigheden van het bestuur te 
bevragen, te bekritiseren en/of te complimenteren. 
Deze JAV stond vooral in het teken van de 
afscheidnemende Wim Van As als bestuurslid, het 
40-jarig lidmaatschap van Anna Broekman en er was 
veel aandacht voor andere jubilerende leden, zoals 
Tamara Zemel, Joyce Westland, Nicole Dijkstra, 
Jorrit van Agthoven en Ruben van der Veen. Kortom, 
een bijzondere avond.

Nieuw kantinemeubilair geeft kantine een 
frissere uitstraling
Het liet allemaal even op zich wachten en gasten 
moesten tijdelijk op plastic stoeltjes zitten, maar de 
kantine heeft met het nieuwe meubilair een frisse en 
modernere uitstraling gekregen. Naast de nieuwe 
tafels en stoelen kwam er met de ingelijste t-shirts 
en het korfbalschilderij ook meer aandacht voor de 
kantine als echte sportplaats. Hopelijk leidt dit alles 
ertoe dat de kantine nog vaker bezocht gaat worden 
door ons allemaal! 

Van harte welkom bij de 
KVH familie. Een heel 
fi jn seizoen gewenst en 
hopelijk volgen er nog 
vele meer!

Grote rivaal De Corvers meest 
gunstige veldtegenstander KVH
Dat het qua kampioenen een 
fantastische najaarscompetitie op 
het veld was dat is duidelijk, daarover 
kunt u later in dit magazine nog heel 
veel meer lezen. Alle KVH-teams bij 
elkaar presteerden ook vrij goed. 
Van de 75 wedstrijden werden er 39 
gewonnen en 33 verloren. 

Twee tegenstanders lagen Huizen 
in het bijzonder zeer goed. Tegen 
Tweemaal Zes (TZ) uit Maartensdijk 
en grote rivaal De Corvers uit 
Hilversum werden maar liefst 9 
punten gepakt. De klassieker 
tegen De Corvers werd zelfs door 
geen enkel Huizer team verloren, 
goed bezig dus! Ook andere 
tegenstanders hadden heel veel 
moeite met al onze toppers, op 
naar nog meer overwinningen! 

Huizen verwelkomt een nieuw team: de E3!
Altijd goed nieuws, een nieuw jeugdteam! Sinds het 
zaalseizoen heeft de KVH er met de E3 een groep 
jonge, talentvolle en enthousiaste spelers bij. Wij 
wensen (v.l.n.r.) coach Lotte Rebel, Mirte Kos, Noor 
de Haan, Annelies Bijl en coach Maxime Barmentlo 
heel veel succes en plezier de rest van het seizoen. 
Dit geldt natuurlijk ook voor Myrthe van der Poel 
en Sabine Visser (nieuwste lid) die niet op deze foto 
staan. Wij hopen snel weer goed nieuws over al deze 
toppers te kunnen brengen.
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Johan, hoe heb je de drie wed-
strijden op het GZK ervaren?
Johan: ‘De eerste wedstrijd 
wonnen we wel, maar we speelden 
niet bijzonder. Deze openings-
wedstrijd tegen THOR voldoe je 
aan je plicht, maar eigenlijk ook 
niets meer dan dat. Het tweede 
duel ging echt heel slecht, dat 
was niks. We begonnen niet in 
de ideale opstelling vond ik, veel 
wisselingen in de vakopstelling ten 
opzichte van eerdere wedstrijden
dit seizoen. Daarbij waren we veel 
aan het proberen met het nieuwe 
spel van de KV Huizen, dynamisch 
korfbal. Op trainingen gaat dit 
goed, maar in wedstrijden komt 
het toch vaak niet uit de verf. 
Het was echt even wennen, in de 
competitie zal dit beter moeten.’

Ben je tevreden met de behaalde derde plek? 
Johan: ‘Naar aanleiding van de drie wedstrijden mag je 
meer verwachten vind ik. Je eindigt het toernooi wel echt 
goed, je wint van Midlandia de wedstrijd om de 3e en 4e 
plek. Je speelt Midlandia hier weg. Natuurlijk stonden er 
bij hen wat zwakkere spelers, maar je zit zelf echt goed in 
je spel! Je geeft hier het publiek ook wat, dat is ook mooi. 
Dit was voor onszelf de beste wedstrijd.’

‘Aan de andere kant was de voorbereiding op de tweede 
wedstrijd (tegen Reehorst ’45, red.) niet goed. We waren 
teveel afgeleid door de wedstrijd hiervoor, waarbij De 
Corvers bijna gingen stunten tegen VIKO. Dat had voor 
De Corvers een opzet naar de fi nale kunnen zijn. Wij 
keken naar die wedstrijd alsof we al in die fi nale stonden, 
dit had van ons allemaal beter gemoeten.’ 

Huizen 1 heeft het toernooi al tien jaar lang niet 
meer gewonnen. Moeten we wel doorgaan met de 
organisatie van dit toernooi? 
Johan: ‘Het GZK is goed voor de vereniging, voor onze 

VIKO uit Vianen heeft het GZK 2017 gewonnen door in de fi nale Reehorst ’45 te verslaan. Laatst-
genoemde ploeg voorkwam dat thuisploeg Huizen de fi nale bereikte. Huizen won het duel om het 
brons van Midlandia. Weer derde, maar weer geen winst op het eigen Goois Zaalkampioenschap. De 
laatste gouden medaille op het GZK voor Huizen 1 dateert al weer van maar liefst 10 jaar geleden. 
Daarna kreeg de hoofdmacht wel eens hulp van Huizen 2, dat in 2010 een ‘oefen GZK’ won, maar 
voor de laatste overwinning in de fi nale moeten we terug naar 2007. Ook toen ging het bepaald niet 
gemakkelijk, tegen Hebbes was een ‘golden goal’ nodig voor winst in de eindstrijd. 

Samen met speler van Huizen 1 Johan Konijn en hondstrouwe supporter Leo van Agthoven blikken we 
terug op de afgelopen editie van 4 november en vroegen we hen of de thuisploeg weer tegenviel of 
juist niet.

naam. Je moet je wel afvragen of er een hoog niveau staat 
op het GZK. Over het algemeen niet, niet de allerbeste 
ploegen, dit wil je natuurlijk wel. Aan de andere kant, je 
wint ook nauwelijks. Is zo’n toernooi belangrijk voor het 
oefenen voor de selectie of voor de naam, het geld en de 
sfeer? Als het gaat om de sfeer zeg ik: het GZK absoluut 
behouden! Ik vind dat er de weken voor het GZK wel echt 
oefenwedstrijden moeten komen, dat was nu niks. Dan ga 
je het GZK ook wat serieuzer zien, als een toernooi dat je 
echt wilt winnen. Het kon dit jaar even niet anders, maar 
dit vind ik zeker een verbeterpunt!’ 

Voorspelling voor volgend jaar?
Johan: ‘De voorbereiding was dit jaar natuurlijk 
fantastisch, een geweldige loting op Facebook en een 
leuke dag zelf. Als Huizen 1 deze voorbereidingen en de 
sfeer van de vereniging kan doorzetten op het veld, dan 
moet het goed gaan komen. Dan kunnen we weer op de 
bovenste trede eindigen!’ 

Naast de mening van een speler kijken we nu door 
de ogen van een trouwe supporter. Leo, voor vrijwel 
iedere KVH-liefhebber bent u al sinds jaar en dag een 
trouwe supporter van Huizen 1.

Wanneer is dit precies begonnen? 
Leo: ‘Sinds mijn zoon Jorrit begon met spelen, zo’n 25 jaar 
geleden. Vanaf de jeugd en de A1 is hij uiteindelijk zo S1 
binnen gestroomd. Ik ging vaak mee naar uitwedstrijden 
en ook bij thuiswedstrijden ging ik kijken. Eigenlijk ben ik 
nadat Jorrit stopte in Huizen 1 steeds vaker gaan kijken. 
Het is namelijk toch het mooiste korfbal dat er in Huizen 
wordt gespeeld!’ 

‘Als er nou iets is dat ik al vele jaren lang heel goed 
vind dan is het de vechtlust en de inzet. Dit hoeft niet 

beter, iedereen gaat er volledig voor, er is de wil om te 
winnen van de tegenstander. Op het scorend vermogen is 
echter wel iets aan te merken, vooral bij de dames. Dit 
zal toch beter moeten om wedstrijden te winnen. In wed-
strijden waar het echt gaat om één punt verschil heb je toch 
ook de dames nodig. Hoewel ik moet zeggen dat dit de 
afgelopen wedstrijden al steeds vaker goed in elkaar zit, 
er wordt veel meer geschoten dan voorheen.’ 

‘Wat mij wel opvalt is het ongekend aantal blessures. 
Blessures kwamen vroeger ook wel voor hoor, maar 
zeker niet in deze, vooral zeer ernstige mate. Er is een 
groot aantal spelers dat nu maandenlang uitgeschakeld 
is. Dit komt denk ik toch omdat het spel op een andere 
manier gespeeld wordt en het korfbalspel is lichamelijker 
en fysieker geworden. ‘ 

Terug naar het GZK: wat vindt u bijzonder aan dit 
evenement?
Leo: ‘Huizen moet het GZK blijven organiseren, het 
levert geld op en de kantine leeft! Ik vond het heel 
gezellig de afgelopen keer. Wel zie ik dat het aantal 
toeschouwers afneemt, zowel op het GZK als in de 
competitie. Het klinkt misschien raar, maar het is niet 
slecht dat we gedegradeerd zijn op het veld. Het korfbal 
leeft gewoon meer als je bovenin meedoet. Het komt dan 
meer in mensen op om te komen, weer een nieuwe start 
zorgt voor meer mensen die naar de club komen. Het 
geeft een boost, ook mensen van buitenaf komen dan 
vaker kijken. Dan hoor je toch vaak ‘ik kom eigenlijk nooit, 
maar ik heb gehoord of in de krant gelezen dat Huizen 
1 bovenin mee draait’, dit geeft je club toch een boost. 
Ondanks dat er niet de grote drukte was zoals gehoopt, 
was het toch zeer gezellig!’  

Wat vond u van deze editie? 
Leo: ‘De eerste wedstrijd was goed. Huizen was zeer 
attent, alert en toonde veel inzet. Na die eerste wedstrijd 
dacht ik: ‘dit wordt een makkie’. Ook om mij heen werd 
gezegd dat Huizen de fi nale echt kon gaan halen. Ik had 
dan ook niet gedacht dat we de twee wedstrijden zouden 
verliezen. Het ging heel snel, een zeer snelle achterstand. 
Dit stimuleerde ook niet voor het vervolg van de wedstrijd.’

Was u tevreden met de derde plek? Of zat er meer in? 
Leo: ‘Prima! Er zat niet meer in. Hoe jammer het ook 
is, maar dit was het gewoon. Dit toernooi is uitstekend 
als voorbereiding op het zaalseizoen. Ik ben daar zeker 
positief over gestemd.’ 

De laatste GZK titel voor Huizen 1 is 10 jaar geleden. 
Hoe denkt u dat het komt dat Huizen 1 al zo lang niet 
meer heeft gewonnen? 
Leo: ‘Ik zie het niet somber in. Als je kijkt naar aantal 
blessures de afgelopen jaren, ongelofelijk! Dan is die er 
weer niet, dan die weer niet. Hier kan je bijna geen team 
op bouwen dat ingeslepen speelt. Met de inzet is zoals 
gezegd absoluut niets mis. Ik zie dat het veel beter kan 
worden. Hoewel er misschien mensen om mij heen zijn 
die negatiever zijn, ben ik dat zeker niet. Het gaat goed 
komen!’ 
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Koolhydraten:
Een hoge koolhydraatinname kan niet alleen de 
lichamelijke, maar ook de mentale vermoeidheid tegen-
gaan. Koolhydraten spelen een belangrijke rol bij de
‘stop-and-go’ sporten. Hier valt korfbal ook onder. 
Koolhydraten leveren sneller energie dan vetten, dus 
vetrijke maaltijden kun je beter vermijden voor, tijdens en 
na het sporten! De beste manier om genoeg energie te 
krijgen na het korfballen is door het innemen van 1 gram 
koolhydraten per kilogram lichaamsgewicht. Dit dertig 
minuten na het sporten en nog eens 1 gram koolhydraten 
per kilogram lichaamsgewicht twee uur later. Let op: 
drinken kan ook veel koolhydraten bevatten! 

Eiwitten:
Eiwitten zijn de bouwstenen 
van het lichaam. Ze spelen een 
belangrijke rol in de opbouw en 
het herstel van weefsels, organen, 
het bloed en het zenuwstelsel. 

Eiwitten zijn dus belangrijk voor de opbouw en het herstel 
van de spieren, maar spelen daarnaast ook een belangrijke 
rol als energieleverancier. Eiwitinname gecombineerd met 
koolhydraten na de training zorgt voor meer energieherstel 
dan koolhydraten alleen. Onderzoekers concluderen 
dat sporters ongeveer 4 gram eiwit per 10 gram kool-
hydraten moet binnen krijgen. Probeer dus koolhydraten te 
mixen met eiwitten. Bijvoorbeeld: Yoghurt (eiwitten) met 
muesli/cruesli (koolhydraten)! 

Sportdranken
In sportdranken zitten koolhydraten en deze zijn nodig voor 
het krijgen van energie. Koolhydraten tijdens het sporten 
zijn meestal pas nodig na anderhalf uur intensief sporten. 
Water zal bij korfballers dus vaak al genoeg zijn.
Wanneer je een sportdrank drinkt die rijk is aan kool-
hydraten, dan kan het zijn dat je meer calorieën inneemt 
dan je verbrandt. Je lichaam kan dit dan gaan opslaan als 
vet. Als je wel een sportdrankje drinkt mag maar 4% tot 8% 
van de sportdrank uit koolhydraten bestaan. Als er meer 
koolhydraten in het drankje zitten wordt er vocht aan het 
lichaam onttrokken, dit is natuurlijk niet de bedoeling.
Mocht je een sportdrank willen drinken voor of tijdens 
de wedstrijd/training dan kan je het best kiezen voor een 
hypotone of een isotone sportdrank, dit kan je terug-
vinden op het etiket. Overigens, limonade is ook een prima 
sportdrank!
 
Eet vooral koolhydraten voor het sporten en eiwitten
én koolhydraten na het sporten. Hieronder enkele 
voorbeelden van kant en klare koolhydratenproducten. De 
laatste twee producten zijn koolhydraat- en eiwitrijk.

In het magazine besteden wij natuurlijk niet alleen maar aandacht aan wat er binnen en buiten de lijnen 
op korfbalgebied plaatsvindt bij de KVH. Ook houden we rekening met de keiharde werkers, onze 
trotse korfballers. Daarom in dit magazine: handige tips voor de juiste voeding.

Sporten met een volle maag is heel vervelend. Het is prettiger om ervoor te zorgen dat tijdens het sporten de 
gebruikte voedingsmiddelen de maag al voor een groot gedeelte hebben verlaten. Het is af te raden om korter 
dan twee à drie uur voor een wedstrijd of training nog een uitgebreide vaste maaltijd te gebruiken.

Tips om de tijd dat het voedsel in de maag verblijft te beïnvloeden:
• Gebruik weinig vet
• Kauw het voedsel goed
• Neem niet te veel vast voedsel
• Vloeistoffen verlaten de maag sneller dan vast voedsel
• Koele (geen ijskoude) dranken gaan sneller door de maag dan warme
• Verdunde dranken passeren de maag sneller dan zeer geconcentreerde zoete of zoute dranken
• Een grote hoeveelheid vocht passeert de maag sneller dan een enkel slokje

Sporten met een volle maag

• Appel
• Banaan
• Seizoensvruchten 
• Verse Jus d’orange
• Magere Yoghurt
• Griekse yoghurt met fruit 
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Afgelopen periode is er weer een aantal activiteiten geweest voor de jeugd en senioren, georganiseerd 
door de KVH in Actie. We blikken weer even terug op deze activiteiten.

Seizoensstart
Onder het motto: ‘beter laat dan nooit’ werd na de tweede 
thuiswedstrijd van het seizoen een gezellige avond ingeluid. Na 
de wedstrijd kon er nog lang over de wedstrijd worden nagepraat, 
de KVH in Actie verzorgde een gezellige avond! Dit door onder 
andere overheerlijke saté van Jan Rene van Wessel op het menu 
te zetten. Sportief verliep de seizoensstart voor Huizen erg goed. 
Na de tweede speeldag hadden 
we zelfs drie koplopers bij de 
jeugd (E1, B2 en B1) en Huizen 1 
behaalde de vier maximale punten 
door van directe concurrenten DKV 
en THOR te winnen! Kortom, een 
zeer geslaagde periode dus voor 
de KVH. 

Saté is sowieso een lekkernij dat 
het zeer goed doet bij de KVH. 
Ook op het GZK genoten zowel 
Huizers als niet-Huizers van een 
mals stukje vlees. Keukenprins 
Sjaak van der Burgh ging na afl oop 
van het toernooi zelfs nog even 
rond met een heerlijke schaal. 

Filmavond Jeugd 
Op 27 september stond de fi lmavond van de 
jeugd op het programma. Om 18.30 uur begon-
nen de F-, E- en D-jeugd met de fi lm: Vaiana. 
Vervolgens was het om 20.30 uur de tijd voor de 
C- en B-jeugd. Zij keken de fi lm: White chicks.  

Sinterklaas 2017
Dit jaar werd op 24 november de 
verjaardag gevierd van Sinterklaas 
door de oudere jeugdteams. Sommige 
teams hadden lootjes getrokken en 
mochten een surprise en gedicht 
maken. De andere teams deden 
gezellig het sinterklaasspel, waarbij er 
cadeautjes gewonnen konden worden. 
Er zaten weer mooie en vieze creaties 
tussen. De hele avond was onder 
het genot van een glaasje warme 
chocomelk en pepernoten. 

Op woensdag 29 november kwam de 
Sint langs op de Bovenweg bij onze 
jongste jeugd! De kinderen begonnen 
de middag met het kleuren van een 
mooie kleurplaat en het zingen van 
liedjes voor Sinterklaas. Daarna kwam 
Sinterklaas langs met zijn twee pieten. 
Zij maakten iedereen blij met een mooi 
cadeau om mee naar huis te gaan. 

Goois Zaalkampioenschap
Ook dit jaar was er rondom het GZK weer een uitgebreid 
programma. Het thema van de dag was ‘Beestenboel’. De dag 
begon om 10:00 uur. De jeugd kon zich laten schminken en mee 
doen aan de kleurplatenwedstrijd. 

De gehele dag kon er worden meegedaan aan het raden van het 
aantal brokken in de pot bij de bar. Veel, heel veel mensen zaten er 
enorm naast. Gelukkig zijn er altijd een paar zeer goede gokkers, 
de beste was dit jaar Berthy van der Poel. Zij zat het dichtst bij 
het werkelijke aantal brokken van 767. Daarnaast waren er loten te 
koop voor de loterij. Er waren vele leuke prijzen te winnen zoals, 
een waardebon van sportzaak sportief t.w.v. €50,00, een diner bon 
bij de Haven van Huizen, een Rituals pakket en nog vele andere 
leuke prijzen. 

Tijdens het zaalkampioenschap pakte Huizen de derde plaats. 
Door één wedstrijd teveel te verliezen kwam huizen niet in de fi nale 
terecht. Wel wist het te winnen van Midlandia en werd daarmee 
3de.  In de fi nale ging de strijd om de winst tussen VIKO en Reehorst 
’45. VIKO verdedigde zijn titel van vorig jaar met veel succes. Ook 
dit jaar werd VIKO kampioen na een uitslag van 14-11. Het toernooi 
werd afgesloten met een gezellige avond! 
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DE HYPOTHEKER

Mark Brands: ‘Wij zijn de Hypotheker in Huizen. Samen 
met de klant doorlopen we in een aantal gesprekken 
het hele hypotheektraject, met als doel: de beste 
“DEAL” voor onze klanten te realiseren. Met meer dan 
25 geldverstrekkers in het schap slagen we daar goed in. 
Het begeleiden van onze klanten doe ik samen met mijn 
team. Werken in teamverband is fi jn, je haalt het optimale 
in elkaar naar boven en het versterkt je gezamenlijke 
doel: tevreden klanten. Het was voor ons dan ook redelijk 
vanzelfsprekend dat het een teamsport zou worden als we 
een sport gingen sponsoren! Dat sporten en bewegen 
goed voor je lichaam is, is algemeen bekend’ 

‘Waarom we uiteindelijk gekozen hebben om Korfbal 
vereniging Huizen te sponsoren? Omdat korfbal een 
sport is waar wij in Nederland goed in zijn, het een sport 
is waarbij een team uit zowel mannen als vrouwen bestaat 
en beoefent wordt door alle leeftijden. Daarmee zijn er 
overeenkomsten met onze klanten. Jong, oud, man, 
vrouw, gehuwd, alleenstaand, heel divers.

Het belangrijkste aspect is echter dat je ook bij korfbal  
als team een sportief doel nastreeft: namelijk een zo 
goed mogelijke wedstrijd spelen. Met (hopelijk) een 
overwinning als eindresultaat!’

REBEL WONEN
Jan Rebel: ‘Inmiddels zijn wij al vele jaren een sponsor 
van KVH. Dat doen wij vanuit onze visie om lokaal sport te 
ondersteunen, maar ook om als bedrijf maatschappelijk 

betrokken te blijven. Een andere reden om juiste de 
KVH te sponsoren is dat iedereen erg betrokken is op 
de club. Of dat nu gaat om de seizoenscompetitie of 
dat er feestelijkheden/bijzondere toernooien worden 
georganiseerd; iedereen draagt zijn of haar steentje bij! 
Wat is er dan leuker om als sponsor te zien dat onze 
bijdrage prima (en zorgvuldig) wordt besteed!!’ 

‘Maar wie zijn wij dan eigenlijk? Als eigentijdse woonwinkel 
bieden wij je een actuele collectie meubelen, slaap(kamer)
oplossingen en woningtextiel. De laatste jaren hebben 
wij het roer omgegooid naar een complete en moderne 
collectie met merken als Bert Plantagie, Pode, Interstar 
kasten en Auping. Wij werken samen met (inter)nationale 
winkels en fabrikanten; zo bieden wij je een brede keus 
tegen concurrerende prijzen. Ook geven wij persoonlijk 
interieuradvies en dat gaat net zo ver als jij zelf wilt. Je 
hoeft niet altijd je hele kamer te verbouwen om een nieuw 
interieur te creëren. Onze andere kijk op wonen helpt je 
hiermee verder! Wil je toch die complete metamorfose? 
Geen probleem! Wij helpen je graag, compleet met 
plattegronden en 3D-tekeningen! Je vindt ons aan de 
Eemlandweg in Huizen, direct naast De Slaapmaker en 
Roobol. Tot snel!’

FYSIOTHERAPIEPRAKTIJK MARLEEN HONING
Marleen Honing: ‘Ik ben Marleen Eijpe-Honing en heb 
sinds 2010 mijn eigen fysiotherapiepraktijk in Huizen. 
Naast algemene fysiotherapie zijn mijn specialisaties 
oedeemtherapie, oncologiefysiotherapie, aanmeten 
van steunkousen/medische compressiezorg en medical 
taping.’ 

In deze editie van het magazine speciaal aandacht voor een aantal sponsors. Lees hier meer over deze 
bedrijven die wij zeer dankbaar zijn voor hun steun aan de KVH!

‘Zelf heb ik 20 jaar gekorfbald en nu ben ik niet spelend 
lid en sta ik klaar voor leden met blessures. Als je vragen 
of hulp nodig hebt bij een blessure kun je mij bellen voor 
advies en/of behandeling. Ik ben al een tijdje bordsponsor 
bij de KV Huizen en had ook geen moment twijfel om het 
contract te verlengen. Het is en blijft mijn clubje!’ 

HEFAS BRANDBEVEILIGING
Vincent Korf: ‘Brand is iets waar we liever niet aan denken, 
aangezien zelfs een kleine brand al veel schade kan 
aanrichten. Als er sprake is van brand dan wil je je zaken 
op gebied van veiligheid wel goed geregeld hebben.’ 
 

‘Hefas Brandbeveiliging is een specialist in brand-
beveiliging met een landelijke dekking. De wet- en 
regelgeving is complex en zeker niet altijd makkelijk te 

interpreteren. Dan zijn er ook nog de vele richtlijnen. 
Brandveiligheid wordt door veel bedrijven ervaren als een 
wettelijke verplichting en een kostenpost, maar verdient 
serieuze aandacht én bovenal een specialistische partner.’ 

‘Hefas Brandbeveiliging is erop gericht om samen met 
u tot een veilige situatie te komen in uw organisatie 
en vereniging. Hiervoor leveren wij alle diensten 
rondom brandveiligheidsvraagstukken. Wij nemen de 
verantwoordelijkheid voor brandveiligheid, u toch ook?’

TECHNISCH INSTALLATIEBEDRIJF J. Bijlard
Marcel Brands: ‘J. Bijlard BV is een middelgrote, 
zelfstandige en enthousiaste onderneming die zich 
bezighoudt met de uitvoering en onderhoud van 
elektrotechnische en werktuigbouwkundige installaties 
in utiliteit- en woningbouw projecten. Onze specialisten 
zijn actief op de gebieden elektra, gas, water, sanitair, 
dakbedekking, warmtetechnieken, netwerken, beveiliging 
en regeltechniek. In onze bedrijfsvoering staat de hoogste 
kwaliteit centraal. Door goed te luisteren naar de wensen 
van de klant streven we naar een economische oplossing 
waar energiebesparing en milieuvriendelijkheid centraal 
staat. Als huisinstallateur van de KVH hebben we sinds 
kort ook een reclamebord langs het veld.’

Joost Schenk: ‘Schenk Recycling is 
een familiebedrijf dat zijn specialisme 
kent in de verwerking en inzameling 
van papier, plastic en metalen. Het 
bedrijf dat van oorsprong uit Laren 
komt is al weer 25 jaar gevestigd in 
Almere. Sinds 2015 is Schenk 
Recycling gevestigd op een nieuwe 
locatie in Almere. Deze locatie biedt 
tal van mogelijkheden voor de nieuwe 
generatie Schenk in het familiebedrijf.’

Bovendien is Schenk Recycling 
de trotste sponsor van Huizen 
D1 en D2!

SCHENK RECYCLING 
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Maaike Kluck (coach F1): ‘Is dit de toekomst van Huizen
1? Ik stel jullie even voor aan het jongste team van 
Huizen, de F1! Een team vol enthousiasme. Quinten, 
komt uit de Kangoeroes en heeft daar al aardig wat 
balvaardigheden geleerd, wat hem goed van pas komt in 
de F1. Wouter, een aanwinst voor het team. Rent tijdens 
de wedstrijd voor twee en onderschept elke bal. Naast 
het onderscheppen zit het scoren er ook goed in! Sophie, 
heeft het korfballen afgekeken van haar grote zus Myrthe 
en is dit seizoen in de F begonnen. Begint steeds meer te 
rennen en staat dan goed vrij. Nou alleen nog weten dat 
je dan ook mag schieten op de paal! Elise, zij is ook nieuw 
dit jaar. Vol enthousiasme rent Elise rond en heeft zelfs al 
gescoord. Ik weet niet wie er enthousiaster is, Elise of haar 
ouders haha? Anne-Roos, is dit seizoen begonnen met 
korfballen. Verdedigend is ze heel sterk en maakt het haar 
tegenstander soms erg lastig. Tot slot, Noor, vorig jaar 
nog in de F2 en nu samen met Wouter één van de oudste
spelers. Begrijpt het spelletje steeds beter en scoort 
ook geregeld. Zoals jullie kunnen lezen, een leuk en 
enthousiast beginnend team met een kampioenswedstrijd
 aan het einde van het eerste veldseizoen en ook nog eens 
winnen met 4-1! Met veel publiek werd deze wedstrijd 
gespeeld en na afl oop een geweldig feest.’ 

Albertinne Schotanus (F1-korfbalmoeder): ‘Zaterdag-
morgen 14 oktober, de dag breekt aan, we moeten vroeg 
uit de veren, want… er staat ons een spannende wedstrijd 
te wachten. De vraag is: wie zijn er meer zenuwachtig? De 
papa’s en mama’s of de kinderen zelf? We hebben er in 
ieder geval zin in! Het zonnetje schijnt en dat is erg fi jn 
na veel wedstrijden in de regen. Aangekomen op het 
korfbalveld zit de stemming er al lekker in. De haren van de 
spelertjes worden geel/groen gespoten, wauw wat gaaf! 
De ouders een bakkie koffi e erbij, de kinderen warmen 
zich op en coach Maaike geeft ze een peptalk. Jelmer is 
de scheidsrechter en we hebben hem op het hart gedrukt 
om in ieder geval een beetje partijdig te fl uiten. Voor een 
lekker broodje bal. Hij lacht alleen maar en trapt er niet 
in. Dan gaat het fl uitsignaal en barst de wedstrijd los. En 
hoe! Prachtig om te zien hoe de kleintjes zich weren en 
fanatiek blijven verdedigen. En maar blijven proberen om 
te scoren. Wat een ontlading toen het eindigde in 4-1. 
Yeahhhh!!! GEWONNEN! Een mooie gouden medaille
om je nek en in de kantine een taartje met limonade toe. 
Plus nog een beker van de coach. Femke, Matthijs en 
Maaike: jullie hebben onze kindertjes fantastisch begeleid, 
toppers, bedankt! F1: wat een gezellig team zijn jullie!

Mike Keijer (coach E1): ‘Bij de kampioenswedstrijd van 
de E1 was Koveni de tegenstander, waar we uit nog 
van hadden verloren met 8-11. Na een spannende start 
(2-2) begon het steeds beter te lopen, stegen de kinderen 

Het is een echt korfbalsprookje geworden. Aan het einde van de eerste veld van de veldcompetitie 
kon de KVH maar liefst vijf kampioenen kronen! Dat dit allemaal gebeurde op de absolute slotdag 
maakte het eigenlijk alleen nog maar mooier. De F1, E1, D1, B2 en B1 hadden de eerste paar weken 
een uitstekende basis gelegd voor het kampioenschap, maar moesten het allemaal nog wel even 
laten zien in de laatste speelronde. Al deze toppers wonnen hun wedstrijden en eindigden vol trots 
bovenaan in hun poule! 

Nu tijd om terug te gaan naar die dag. Aan de hand van tien foto’s blikken tien korfballiefhebbers 
terug op zaterdag 14 oktober 2017. Van spelers tot ouders en van coaches tot scheidsrechters. Alles 
komt aan bod!

rebel
WONEN | SLAPEN

Eemlandweg 15
1271 KR Huizen
T. (035) 525 34 21  
E. info@rebelwonen.nl
I. www.rebelwonen.nl

Huizen worden mooier...

Een 
andere 
kijk op 
wonen

ZOEK HET NIET ZO VER...
Rebel Wonen en Slapen in Huizen heeft 
een mooi en gevarieerd aanbod van goede 
merken en is ook nog eens prettig dichtbij!Ontdek ook 

onze ruime 

slaapcollectie

o.a.

• Auping

• Optisleep

• Rebel 

huiscollectie
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boven zichzelf uit en werd het een wedstrijd van zeer hoog 
niveau. Op de foto hadden we nog tien minuten te spelen 
met een tussenstand van 10-2. De kinderen kregen hier 
een duidelijke opdracht: geniet van wat er gebeurt en 
maak plezier met elkaar, want dit kan niet meer fout gaan. 
Het directe gevolg was nog een stortvloed aan doel- 
punten en weergaloze acties, met een eindstand van 16-4. 
En natuurlijk een daverend applaus van het publiek. Wat 
een topwedstrijd!’ 

Roelof Hogenbirk (scheidsrechter kampioenswedstrijd): 
‘Als scheidsrechter van de kampioenswedstrijd van de 
E1 kreeg ik vooraf al van verschillende mensen te horen 
dat dit een belangrijke wedstrijd zou worden. De wed-
strijd werd in Nieuwegein nog gewonnen door Koveni, 
dus het zou op papier een lastige wedstrijd worden voor 
Huizen. Zo’n tien minuten voor de wedstrijd was iedereen 
van het team al druk met de wedstrijd bezig en waren er 
ook steeds meer toeschouwers en spandoeken langs de 
kant te zien. Het hele team had er zin in en de wedstrijd 
kon beginnen. Het eerste fluitsignaal van de wedstrijd 
was nog maar net afgelopen of deze klonk al weer, want 
Huizen had direct een ingestudeerde actie gescoord.  
Hierna liep Huizen ook steeds een klein stukje verder uit. 
In de tweede helft werd deze score heel snel uitgebouwd 
door veel mooie doelpunten van bijna alle spelers. Het 
was mooi om te zien dat na het laatste fluitsignaal en de 
eerste vreugdedansjes, het hele team in een kring ging 
staan om met elkaar de wedstrijd te bespreken en elkaar 
te wijzen op de goed gespeelde wedstrijd. Daarna werd 
er natuurlijk nog lang doorgefeest!’

Ruben van der Veen (coach D1): ‘Huizen D1 moest het 
deze dag opnemen tegen het altijd lastige Wolderwijd 
D1. Na een domper van de week ervoor (9-8 verlies bij 
TZ), moest er vandaag gewonnen worden om gedeeld 
kampioen te worden met EKVA D1. Na een avondje team-
building bij Dickens was de D1 klaar om te vlammen! 
Met een scherpe blik stonden wij klaar om te beginnen 
en langs de lijn stonden fanatieke ouders om ons aan te 
moedigen. Toen het fluitsignaal klonk, was de motivatie 
van de spelers af te spatten. De eerste helft werd maar 
liefst met 5-1 gewonnen! Nu was het belangrijk dat deze 
lijn doorgetrokken werd. In het begin van de tweede helft 
werd het even spannend, Wolderwijd kwam terug tot 3-5. 
De D1 zette er echter even de turbo op, waardoor het  
uiteindelijk 3-7 werd. Toen het laatste fluitsignaal klonk 
was iedereen blij: de spelers, de trainers, broertjes, zusjes 
en de meegereisde ouders. Het kampioenschap werd  
gevierd met een heerlijke taart, een fles (kinder)champagne 
en een kampioensdouche in Huizen. Terugkijkend op het 
veldseizoen is de doelstelling behaald: kampioen worden 
als een team!’ 

Naomi Woudsma (speelster D1): ‘De avond voor de  
wedstrijd hadden we met het team en de trainers gegeten 
bij Dickens, de feeststemming zat er toen al goed in. 
Zaterdagochtend zag ik de hond die je op de foto ziet 
thuis liggen, ik heb hem mijn oude shirt aangetrokken en 
meegenomen. Mijn zus hield hem tijdens de wedstrijd 
vast als onze mascotte. We begonnen niet zo goed aan 
de wedstrijd, maar later werden we wel beter. Uiteindelijk 
was het alsnog spannend, maar na het laatste fluitsignaal 
was ik super blij, mijn tweede medaille! Daarna kregen we 
champagne en taart en in Huizen hebben we met het hele 
team gedoucht. Mijn hele gezicht was geel-groen door 
de uitgelopen verf haha! Dit was het allerleukste van de 
deze dag.’ 

Gerrine Lustig (coach B2): ‘Zaterdag 14 oktober was het 
dan zover, de laatste thuiswedstrijd van de B2. Maar ook 
direct de spannendste. We hebben de afgelopen weken 
erg spannende wedstrijden gehad, waarbij de uitslagen 

dichtbij elkaar lagen (4-4, 9-10). Elk team was aan elkaar 
gewaagd. Er kon de laatste zaterdag nog van alles  
gebeuren en zelfs drie ploegen maakten nog kans op het 
kampioenschap. Alleen winst telde dus. Dan zouden we 
ook alleen en niet gedeeld kampioen worden. De week 
ervoor hebben we goed getraind en we hadden er zin in. 
Zelfs de coaches waren enorm zenuwachtig. De wedstrijd 
begonnen we erg sterk, waarbij de 1-0 lang uitbleef. We 
kwamen 0-1 achter. Door ons goede spel wisten we dit 
goed te maken en liepen we uit naar een kleine voor-
sprong. Het bleef de hele wedstrijd spannend, waarbij we 
ook (helaas) belangrijke kansen misten om de voorsprong 
uit te breiden. Hierdoor maakten we het onszelf eigenlijk 
onnodig moeilijk (en spannend), maar we bleven strijden 
en hebben hierdoor uiteindelijk met 5-4 gewonnen!  
Iedereen was super blij. Ook was er erg veel publiek, mooi 
om te zien! Na de wedstrijd kregen we een medaille en  
hebben we wat teamfoto’s gemaakt. Nadat ook de B1 
kampioen was geworden en zij terug waren op korfbal 
hebben we nog taart gegeten. Als afsluiting van deze 
mooie dag zijn we erna nog wat gaan eten bij Plein 2000.’ 

Femke Snijder (speel-
ster B2 en zus van 
twee kampioenen): ‘Op  
zaterdag 14 oktober was 
de spanning in huize 
Snijder te Snijden:). 
Mijn broertjes en ik 
maakten alle drie kans 
om kampioen worden. 
Voor Wouter (F1) en mij 
was het de eerste keer 
dat we kampioen kon-

den worden en voor Rick (E1) was het al de derde keer. Ik 
train Wouters team met daarin veel nieuwe toppertjes. Het 
was daarom heel bijzonder dat zij ook kampioen konden 
worden. Voor mij was het dus dubbel speciaal. We speelden 
deze dag alle drie thuis. We begonnen met de wedstrijd van 
de F1, die met 4-1 gewonnen werd. De eerste kampioen 
was binnen! Daarna was Rick aan de beurt. Ze moesten 
winnen van de tegenstander waar ze uit van verloren had-
den. Vandaag gingen ze er bij hen heel makkelijk in en zij 
wonnen met 16-4! Toen moest ik nog met de B2 spelen. 
Het was een super spannende wedstrijd. Na hard werken 
wonnen we met 5-4. Het was voor de B2  een geweldige 
opluchting, we hebben er met het hele team zo hard aan 
gewerkt en na eeuwig tweede te zijn geweest, nu eindelijk  
kampioen! Bij ons thuis was het een groot feest, we heb-
ben heel hard “We are the Champions” gezongen! Het 
was heel bijzonder en super leuk dat we met z’n drieën 
kampioen mochten worden op dezelfde dag! Ik ben super 
trots op mijn broertjes!’ 
 
Arnold Schipper (coach B1): ‘Zaterdag 14 oktober, door 
de wedstrijd van de week daarvoor spatte het vertrouw-
en ervan af, die was zeer overtuigend. De maandag voor 
de wedstrijd stond de training van de B1 en B2 onder 
leiding van Frank Bax. Hij gaf al een aantal maandagen 
zeer scherpe conditietraining. Op donderdag werkten we 
een zeer ontspannen training af, met zelfs het spel ‘vier 

op een rij’, essentieel voor het tactische inzicht. Die week  
kregen wij ook goed nieuws, aangezien speelster  
Aniek terug kwam van een blessure. Zij sloot weer 
aan bij de groep, waardoor we weer compleet waren.  
Helaas moesten we het deze wedstrijd wel stellen 
zonder coach Jelmer Rebel, die moest met S1 thuis  
tegen DOC spelen. De wedstrijd in Nieuwegein tegen 
Koveni; vanaf de allereerste minuut waren we beter. We 
begonnen zeer scherp en dwongen werkelijk alles af. We  
wonnen die prachtige wedstrijd uiteindelijk met 9-14. 
Toen deze foto, direct na het laatste fluitsignaal. We 
waren we kampioen en onder leiding van mijn zoon Levi 
Schipper renden wij allemaal naar het meegereisde pub-
liek om hen te bedanken. Na dit alles reisden wij weer 
af naar Huizen voor overheerlijke taart en champagne!’  

Marco Krachten (B1-korfbalvader): ‘Huizen B1 kampioen 
korfbal. Een stel jonge meiden en jongens op zoek naar 
zichzelf en de korf. Korfballers versus puberteit. Een  
mooie combinatie. Gelukkig niet versterkt door een 
tweetal enthousiaste meerderjarige pubers. Het is een 
mooi veldseizoen geworden met als hoogtepunt het 
kampioenschap, of was het hoogtepunt van het seizoen 
het kampioensfeest? Een feest waar ouders werden  
genegeerd en hun aanwezigheid niet gewenst is. Een  
seizoen waar de emoties en begrip onder de spelers 
soms hoog opliepen, wedstrijden overtuigend werden  
gewonnen, afgewisseld met partijen waar ze elkaar niet 
konden vinden en troosteloos werd verloren. Dan hebben 
we nog de ouders. Zijn de ouder ook pubers? Weten-
schappelijk niet en ben je puber tot je 23ste. Langs de 
lijn waren zij in veelvoud aanwezig, in woord en gebaar 
waren ze niet te missen. Waar onze pubers streden 
in het veld werd er aan de kant een eigen wedstrijd  
gestreden met de ouders van de tegenpartij. Puber- 
gedrag. Nee niet echt, als ouder van ons clubje hebben we  
gewoon altijd gelijk. Huizen B1, een waardig kampioen. Een  
enthousiaste groep meiden en jongens die een mooi  
seizoen als kampioenen hebben afgesloten. Als ouders 
zijn we trots op onze kinderen. Trots dat we deel mochten 
zijn van het kampioenschap. Al was het alleen maar 
om te rijden en de shirtjes te wassen. Een mooi stel de  
korfballers van Huizen B1, een groep enthousiaste meiden 
jongens die elkaar al jaren kennen. Kampioenen met als 
kers op de (vliegende) taart een geweldig kampioenfeest. ‘ 
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‘In de afgelopen jaren zijn de jeugdkampen van KV Huizen 
altijd een groot succes geweest, mede door de inzet van 
heel veel vrijwilligers en de kampcommissie. Helaas werd 
er in 2012 besloten om te stoppen met het organiseren 
van het jaarlijks terugkerende kamp. Dit vanwege het lage 
aantal aanmeldingen.’ 

‘In 2015 hebben wij (Cindy, Judith, Peter en Sjaak) 
de handen ineen geslagen en gekeken naar de mo-
gelijkheden voor een herstart van het kamp. We zijn 
begonnen met één overnachting op ons sportcomplex, 
er werd “geslapen” in de kleedkamers en de sporthal, 
door kids en leiders allemaal één groot succes! De stap 
om het kamp te organiseren voor het jaar daarna was snel 
gemaakt. Cindy gaf aan te willen stoppen, waardoor wij 
met z’n drietjes verder zijn gegaan.’

‘Met Pasen 2016 gingen we met de fi ets naar groeps-
accommodatie ’t Laer in Baarn/Laren. Met 41 kinderen en 
19 leiders hebben we ons hier van onze meest sportieve 
kant laten zien. De locatie was top (wel een klein beetje 
een schapengeur). We konden alle kanten op en er 
was veel bos- en spelgelegenheid om leuke dingen te 
doen. Het leukste van dit kamp was zelf je eigen ‘Wild 
West’ eten klaarmaken op een barbecue en natuurlijk de 
goud-klompjes. Deze lagen op de meest rare plekken en 
hier was een zeer felle strijd om. Je kon er immers extra 
punten mee verdienen. Het weer zat mee en dan is een 
kamp al snel geslaagd! Helaas gaf Peter aan te willen 
stoppen. Hij heeft heel veel jaren in de kampcommissie 
gezeten en heeft ons op “weg” geholpen.’ 

Sjaak en Judith hebben het stokje overgenomen 
en voor 2017 gingen zij al snel op zoek naar een 
geschikte accommodatie. Alleen was de vraag: wordt 
het Pasen of Hemelvaart? 
‘De keuze viel snel op Hemelvaart (dan is het géén 
vakantie). Ook wilden wij weer naar drie nachten. Lekker 
ouderwets met een bonte avond! We vonden een super 
locatie in Hulshorst waar we direct enthousiast over waren. 
Dit moest het worden!’ 

‘Wederom kon het doorgaan! We gingen dit jaar weg met 
39 kinderen en 17 leiders. Het kamp was SUPER!! Alles 
zat mee; de locatie, het weer, slapen in tenten en niet te 
vergeten: onze GIJS (accommodatiebeheerder, red.). 
Niets was hem teveel gevraagd en ook hij heeft volop 
genoten van onze groep, hoe jong en oud met elkaar 
omgingen. Dit horen wij graag en dat hebben wij allemaal 
aan jullie (de kinderen en de leiding) te danken. Zonder 
jullie hadden wij dit nooit kunnen doen. Ook  ouders en 
sponsoren zijn onmisbaar om een kamp te laten slagen. 
Heel erg bedankt hiervoor!’

Enige tijd geleden werd bekend dat het KVH Kamp 
2018 door kan gaan, helemaal super! 
‘Wij willen onze voorgangers ook in het zonnetje zetten. 
Zij zijn degene geweest die er mee zijn begonnen en waar 
de vereniging ontzettend trots op mag zijn. Wij hopen dat 
de komende jaren het kamp blijft zoals het nu is ingezet 
en dat wij daar als vereniging nog meer profi jt van gaan 
hebben in de vorm van heel veel animo!!’ 

Judith en Sjaak 
kampcommissie@kvhuizen.nl

Na een aantal jaren van afwezigheid is het KVH Kamp weer terug van weggeweest. Hoe kijkt de huidige 
kampcommissie terug op de afgelopen jaren en wat staat ons eigenlijk nog allemaal te wachten? De 
redactie zocht twee zeer gedreven en enthousiaste commissieleden op: wij gingen op bezoek bij 
Judith Visser en Sjaak van der Burgh, samen vertelden zij hun verhaal.

HUIZEN - (t.o. het Dienstencentrum)

Tel.: 035 5237974 | www.annemariewomenswear.nl

Hulweg 2  

ANNE MARIE
w o m e n s w e a r

plaagdieren en houtworm

W E S P E N N E S T E N  E N  V L O O I E N
OOK VOOR DE BESTRIJDING VAN

HIJ KAN MÉÉR DAN U DENKT! 

Holleblok 46 • 1273 EG Huizen • 0355259885



24 25

KVH magazine         December  2017 KVH magazine         December  2017

Is dit nou echt vernieuwing in het bestuur of gewoon 
een gevalletje ‘vader geeft het stokje over aan zoon’? 
Maikel: ‘Ik had eigenlijk geen idee van hoe mijn vader zijn 
functie invulde. Ik wist natuurlijk wel wat zijn bezigheden 
waren, maar wat er besproken werd in de bestuurskamer 
kwam thuis absoluut nooit ter sprake. Ik denk dat er zeker 
sprake is van vernieuwing, inhoudelijk ga je de functie 
namelijk toch anders invullen!’ 

Wim: ‘Een heleboel dingen zijn nog steeds hetzelfde als 
hoe ze ooit begonnen. Om een voorbeeld te noemen; 
het inschrijvingsformulier van het kamp is nog steeds 
hetzelfde. Dit is maar een klein voorbeeld, maar sommige 
dingen zullen toch moeten veranderen.’ 

Maikel: ‘Veel dingen in de vereniging gaan nou eenmaal, 
omdat ‘het zo is’, als een soort van traditie. Veel onderdelen 
van voorgangers worden gewoon overgenomen. Ooit 
is bedacht dat iets een goed idee is, maar waarom zou 
dit niet kunnen veranderen? Over de commissies die ik 
nu onder mij heb, heb ik best wel bepaalde ideeën. Ik zit 
zelf al een hele tijd ‘in’ deze vereniging en ik vind het fi jn 
om mensen te helpen, tips te geven en het gesprek aan 
te gaan.’ 

Wim: ‘Ik zat vaak in commissies waar ik zelf als bestuur mee 
te maken had. Omdat het nodig was, maar vooral omdat 
ik het gewoon leuk vond. Maikel heeft dit nu minder, die 
kan veel meer van buitenaf naar commissies kijken.’

Het geldt eigenlijk als het formele hoogtepunt van het korfbalseizoen: de Jaarlijkse Algemene 
Vergadering (JAV). Op woensdag 1 november was het dan ook echt offi cieel: Wim Van As neemt na 
meer dan 15 jaar afscheid als KVH-bestuurslid Algemene Zaken. Zijn opvolger stond opvallend snel 
klaar. Zoon Maikel Van As kreeg goedkeuring van de JAV en heeft zich bij het kwartet bestuursleden 
aangesloten. Deze JAV was nog om een andere reden heel bijzonder. Wim werd namelijk benoemd tot 
Lid van Verdienste. Een eretitel die in het verleden aan slechts zeven andere personen werd uitgedeeld, 
dus Wim voegt zich hiermee in een uitzonderlijk rijtje. 

De redactie zocht hen, daags na deze JAV, op en sprak over een afgesloten periode en de toekomst. 

Waarom is Wim eigenlijk gestopt en hoe is Maikel in 
beeld gekomen?
Wim: ‘Ik ben het zat, het is leuk geweest. De hele tijd twijfel 
je erover, ook in het kader van verjonging van het bestuur. 
Op een gegeven moment moet het er toch een keer van 
komen. Toen ik had aangegeven te stoppen vertelde ik 
het thuis en Maikel gaf eigenlijk vrij snel aan wel interesse 
te hebben in de functie.’ 

Maikel: ‘Later belde Theo (Vijfhuize, voorzitter, red.) mij op. 
Hij was zeer blij verrast, had het ook niet direct verwacht. 
Vervolgens was het eigenlijk heel snel geregeld allemaal. 
Ik zie dit ook echt als een mooie kans. Het staat goed op 
mijn CV en is ook goed voor de club, een jong iemand die 
nog carrière wil maken.’ 

Wat zijn Wims afgelopen hoogtepunten en wat staat 
ons nu te wachten?
Maikel: ‘Het hoogtepunt in het bestuur van mijn vader? Ik 
zou het eigenlijk niet weten. Misschien de nieuwsbrief?’

Wim: ‘Dit is eigenlijk meer met elkaar ontwikkeld als 
bestuur om iets te veranderen. Dit komt niet per se van mij 
af. Het bestuur bij de KVH zit ook niet zo in elkaar, je doet 
veel dingen in overleg met elkaar. Er is altijd iemand met 
de uitvoerende rol, maar het is vaak niet het bestuurslid 
die op de voorgrond treedt. Dit moet je ook niet willen, je 
moet samen met anderen iets neerzetten!’ 

Maikel: ‘Ik vind het belangrijk dat er veel activiteiten voor 
de jeugd georganiseerd worden. De commissies die 
hierin een rol spelen wil ik graag een beetje motiveren, 
scherp houden. Activiteiten voor de jeugd buiten het 
korfbal om zijn belangrijk! Dit hoeft in principe niet veel 
moeite te kosten, kan ook gewoon een simpele fi lm- of 
spelletjesavond zijn. Er wordt vaak gezegd ‘het komt 
wel’, maar het komt vaak niet. Hierin kan ik misschien wel 
wat betekenen.’ 

Wim: ‘De activiteitencommissie bloedde een jaar of twee 
geleden dood. Dit hebben we langzaam weer opgestart 
met nieuwe mensen en draait nu weer goed. Soms moet 

je mensen even achter hun kont aanzitten. Goed dat een 
fris iemand dit nu weer kan doen!’ 

Maikel, kijk je uit naar de samenwerking met het 
huidige bestuur?
Maikel: ‘Ja hoor, ik ken ze allemaal al wel een tijdje. Een 
aantal bestuurszaken heb ik nu al met Anouk (Ruizendaal, 
penningmeester, red.) samen gedaan, zoals begrotingen 
vaststellen. Als bestuurslid algemene zaken doe je veel 
met de penningmeester samen, dit verloopt tot nu toe 
fi jn!’ 

Tot slot, Wim, wat ga je nu doen?
Wim: ‘Ik stop met alles wat ik hiervoor aan het doen was. 
Niet alleen met mijn bestuurswerk, maar bijvoorbeeld 
ook met de coördinatie van de Oud Papier Actie (OPA). 
Dit moet iemand anders oppakken. Dit geldt ook voor 
de nieuwsbrief. Na het verdwijnen van ‘Het Korfje’ zette 
ik deze op zondag in elkaar, keek maandagochtend of 
er nog iets aangepast moest worden en stuurde hem 
vervolgens naar de mensen op. Ook hiervoor moet een 
nieuw iemand komen, dit kan ook makkelijk een ouder zijn 
en het hoeft natuurlijk niet per se op maandagochtend 
verzonden te worden. Ook dit kan veranderen.’
‘Wel heb ik zelf een nieuwe functie binnen de KVH voor 
ogen: accommodatiebeheer. Ik wil graag het onderhoud 
regelen van alles in en rondom het kantinegebouw. Ik 
deed dit al vaak tijdens mijn werk even snel, maar nu wil ik 
dat wat serieuzer op gaan pakken!’ 
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De wisseling van de wacht op algemene zaken 
is dus zeker wel meer dan alleen de titel van dit 
stuk doet vermoeden. Wim wordt ontzettend 
bedankt voor zijn bewezen diensten de 
afgelopen anderhalve decennia. Voor Maikel 
de eer deze functie eigentijds en op zijn eigen 
manier in te gaan vullen. Wij hopen natuurlijk 
dat wij hem niet te vaak kritisch hoeven 
te ondervragen…
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Als teken van opvolging over-
handigde Wim zijn bestuurslid 
algemene zaken polo aan Maikel

Wim werd op de JAV benoemd 
tot Lid van Verdienste, een zeer 

bijzonder moment
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Het is december, dus dat betekent dat de Kerstdagen weer aanbreken en ook het nieuwe jaar weer 
voor de deur staat. Een nieuw jaar, 2018, zullen veel mensen weer zien als ‘nieuwe ronde, nieuwe
kansen’. Zijn er veel goede voornemens, wat wenst men de KVH toe en waarop proosten mensen? 
Voor een goede sfeerimpressie vroegen wij in deze wintermaanden aan hondstrouwe KVH-supporters 
om te proosten op 2018! Iedereen kwam met hun eigen (soms zeer originele) nieuwjaarswens!  

VERMOLEN GROEP | Biltstraat 144 | Utrecht | www.vermolen.nl

Bestuur: ‘Een gelukkig en sportief 
2017!’ 

Namens Bas de Jong, Arend Bak-
ker en de Redactie: een zeer voor-
spoedig en sportief 2018, met 
heel veel leesplezier! 

Sem Awick: PROOST OP DAT WIJ 
KAMPIOEN MOGEN WORDEN 

IN 2018!

Maikel Van As & Nina Rozendaal: WIJ WENSEN JULLIE VOORAL EEN GEZOND 2018! MAAK VAN IEDERE NIEUWE DAG EEN FEESTJE EN GENIET VAN DE SPORT EN JE TEAMGENOTEN. HAPPY NEW YEAR!

Sofi e Oussoren: DAT ER 
EEN LEUKE

  VIERDE JONGEN  
IN DE B1 MAG 

    KOMEN!

Sara Schenk en Amber Visser: PROOST OP DAT 
WIJ SAMEN BESE VRIENDINNEN 

BLIJVEN EN NOG LANG MET 
ELKAAR KORFBALLEN!

Cindy Westland: PROOST OP DAT HET 
ALLEMAAL GEZELLIG BLIJFT     
  HIER MET DE VELE, LEUKE 

 DINGEN DIE ER GEORGANISEERD   
     WORDEN OP DE CLUB!
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Een goed team professionals
Lentink is een professioneel no-nonsense accountants- en belastingkantoor. Onze 
kantoren zijn gevestigd in Huizen en Almere.

Met een team van circa 60 professionals hebben wij alle expertise in huis om u ook bij te staan bij een veelheid van 

ondernemingsvraagstukken. Denk hierbij aan organisatie-, investerings-, en opvolgingsvraagstukken maar ook aan bedrijfs-

economische onderzoeken, bruikbare managementrapportages, waardering-problematiek, fiscale planning, EDP beoordelingen 

en aan- en verkoopproposities.

Door onze samenwerking met Kreston International kunnen we makkelijk verbindingen leggen binnen ons internationale 

accountancy netwerk.

Kijk op www.lentink.org of bel met Kees Teeuwissen op 035 – 52 32 575.

Aangesloten bij                             A global network of independent accounting firmsAangesloten bij                             A 

Peter de Jong, keurslager
Oostermeent-Oost 56, Huizen
Tel. 035-5263743
www.peterdejong.keurslager.nl 

 /Keurslager Peter de Jong

Verstand van 
lekker vlees!

Namens Bas de Jong, Arend Bakker en de Redactie:

EEN ZEER VOORSPOEDIG EN 
SPORTIEF 2018, MET HEEL 

VEEL SPEELPLEZIER!

Bestuur: EEN GELUKKIG EN SPORTIEF 2018!

Marion Keijer: 

EEN GELUKKIG NIEUWJAAR 

EN EEN SPORTIEF 2018!

Milou van Velzen:

 IK WENS IEDEREEN EEN 

MOOI 2018 TOE WAARIN 

SPORTIEVE DOELEN BEHAALD 

KUNNEN WORDEN!

Thomas en Quinten Boegschoten: 
IEDEREEN EEN GEZELLIG, 

GEZOND, SPORTIEF EN
SUCCESVOL 2018!

Peter Baas: IEDEREEN EEN 

BLESSUREVRIJ 2018 

TOEGEWENST
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schoonheidsbehandeling

voetverzorging

massage

manicure

Botterstraat 43a - 1271 XL Huizen
Tel. 035 - 5237480 - Mobiel 06 - 22395821

depositair van

Botterstraat 43a - 1271 XL Huizen
Tel. 035 - 5237480 - Mobiel 06 - 22395821

VOORBAAN 17 HUIZEN   WWW.DLNG.NL

3131
Het is december, dus de feestdagen heeft u goed kunnen gebruiken voor het relaxed lezen van het magazine. Natuurlijk heeft 
de redactie de afgelopen maanden niet achterover geleund en is het weer, zoals vanouds, op zoek gegaan naar de beste, meest 
veelzeggende, leukste en meest spraakmakende Facebook-berichten. Staat u er tussen? Dan kunt u nog eens nagenieten van dat 
moment. Staat u er niet tussen? In mei komt het volgende magazine uit, dus wie weet…



SCHUITEMAN
A C C O U N TA N T S  &  A D V I S E U R S  

Naarderstraat 1a, 1271 CE Huizen
huizen@schuiteman.com

035 - 647 34 71

www.schuiteman.com

Accountancy 
Fiscale dienstverlening
HRM
Corporate Consultancy
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